
  

Actie- en besluitenlijst presidium van 19 december 2019

Voorzitter: H. van Midden
Aanwezig: H. Emmen, A. Maas, C. Villee, A. van Gestel, E. de Regt, 

M. Yap, J. Wezenbeek J. van den Beemt, N. Roeken, C. Gabriëls en S.Bozkurt
Griffie: E. van Straaten, R. Dam
Afgemeld: K. Suijkerbuijk

1. Opening en mededelingen
De voorzitter heet de aanwezigen welkom.

2. Vaststellen agenda
De agenda is vastgesteld.

3. Besluitenlijst 24 oktober 2019
De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld.
Naar aanleiding van de besluitenlijst vraagt E. de Regt naar de stand van zaken omtrent de 
renovatie van de klok in het raadhuis. Deze werkzaamheden kunnen niet door een lokaal bedrijf 
worden uitgevoerd. Uitvoering wordt betrokken bij de renovatie van de raadszaal.

H. van Midden meldt dat hij gesproken heeft van R. Breedveld en C. Gabriëls (agendapunt 15.a). 

4. Bijeenkomst informatievoorziening raad en college
Voor de bijeenkomst van 29 januari worden de volgende aandachtpunten doorgegeven:

- We kennen verschillende instrumenten m.b.t. informatie, waaronder (teveel) schriftelijke 
vragen. Zijn onze instrumenten nog wel effectief?

- Informatie wordt soms gegeven in voorjaars- of najaarsbrief. Is dit wel voldoende?
- Wanneer een raadslid informatie krijgt (vanuit zowel actieve als passieve informatieplicht), 

moet dit dan ook niet met heel de raad gedeeld worden? Wanneer wordt hier wel en niet 
aan voldaan?

5. Duurzaam vergaderen
Eerste versies van moties en amendementen blijven op papier beschikbaar. Aanpassingen 
kunnen wel digitaal worden verstrekt. Aan publiek op de tribune worden deze wel op papier 
verstrekt. Bij grote sets zal voor de overzichtelijkheid een index worden toegevoegd.

6. Raadhuis
Van de nieuwe opstellingen die getoond zijn, gaat de voorkeur uit naar variant A (halve manen). 
De collegetafel wordt gesplitst. Duurzaamheid en zonwering wordt meegenomen. De 
(meervoudig onderhandse) aanbesteding zal worden gesplitst in percelen. Er wordt bekeken hoe 
kleine plaatselijke ondernemers ook kunnen inschrijven.

7. Borrel na commissievergaderingen
Na commissievergaderingen wordt geen borrel meer georganiseerd. Na raadsvergaderingen wel, 
tot één uur na afloop.



8. Actiepunten presidium
De volgende actiepunten staan nog open:

- Vlagprotocol: wordt nagevraagd
- Lidmaatschap belangenvereniging raadsleden: geen collectief lidmaatschap. Individueel kunnen 
raadsleden lid worden en de kosten hiervoor declareren.

9. Functioneren raad, commissie, burgemeester en griffier

a) J. van den Beemt vraagt de opdracht Auditcommissie en reikwijdte mandaat een keer in 
het presidium te bespreken.

b) J. Wezenbeek stelt aan de orde dat in commissievergaderingen wethouders soms 
ambtenaren bij de voornaam noemen. Voor het publiek is dit onduidelijk. Daarnaast 
moet de commissie instemmen met deelname van ambtenaren aan de vergadering. De 
voorzitters hebben hierin een rol.

10. Rondvraag

a) Opleidingen college (H. van Midden)
Het college heeft de volgende opleidingen toegekend:

- Commissariaatstraining -  T. Theunis
- Spreken in het openbaar – H. van Midden

b) 100-dagengesprek
De eerste 100 dagen van het burgemeesterschap zijn bijna voorbij. In januari zal een gesprek 
met de Vertrouwenscommissie worden ingepland.

11. Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering.
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